

**For Organizers' use only**

Booth No. in 2016 Fair: \_\_\_\_\_

Form Submission Date & Time: \_\_\_\_\_

Priority No. \_\_\_\_\_

# Booth Application Form

## Deadline : 9 June 2017

Venue : Shenzhen Convention & Exhibition Center, China

Date : 6-8 December 2017

Fill in the Booth Application Form and return it to Event Manager - Baobab Tree Event by fax or email :

Guangzhou, China  
 Ms. Carmen Feng  
 Fax: (86-20) 8765 5805  
 Email: carmen.feng@baobab-tree-event.com

Shanghai, China  
 Ms. Bella Zhang  
 Fax: (86-21) 6153 2694  
 Email: bella.zhang@baobab-tree-event.com

Hong Kong & Overseas  
 Ms. Faye Lau  
 Fax: (852) 3520 3618  
 Email: faye.lau@baobab-tree-event.com

### 1. Company Information (Please complete the form in BLOCK LETTERS. All fields are mandatory)

Company (Chinese) : \_\_\_\_\_ (English) : \_\_\_\_\_

Contact Person : \_\_\_\_\_ (Mr./Ms.) Title : \_\_\_\_\_

Email (Compulsory) : \_\_\_\_\_ Website : http:// \_\_\_\_\_

Note: Email is the main communication channel for show updates.

Address : \_\_\_\_\_

Country: \_\_\_\_\_ Postal Code: \_\_\_\_\_ Country of Headquarters: \_\_\_\_\_

Tel : \_\_\_\_\_ Mobile: \_\_\_\_\_ Fax : \_\_\_\_\_

Membership : HKPCA / IPC / CPCA / EIPC / IPCA / JPCA / KPCA / TPCA      Membership No. : \_\_\_\_\_  
 (Please circle the appropriate association)

### 2. Participation Format [Please check and fill in the appropriate box(es)]

**Type and No. of Booth**

Standard Booth (9 sq.m.)  
 No. of Booth(s) : \_\_\_\_\_

Raw Space\* (Min. 36 sq.m.)  
 Space Required (sq.m.) : \_\_\_\_\_  
 (36 sq.m. or above)

\* Surcharge will be levied on double-deck booth(s), which equals to 30% of the deck area on second level.

**Zone of Exhibits**

- 1. PCB Manufacturer
- 2. PCB Equipment Supplier
- 3. PCB Materials Supplier
- 4. Electronic Assembly  
 EMS / Contract Manufacturer     Equipment     Materials
- 5. Green Pavilion
- 6. Smart Automation Pavilion

	HKPCA/ IPC Corporate Member	Other WECC Corporate Member*	Associate or Non-Member	
Standard Booth (per 9 sq.m.)	USD 1,640	USD 1,825	USD 2,350	Note: Additional hall management fee of USD15 / HKD120 / RMB96 per each 9 sq.m. will be charged.
	HKD 12,800	HKD 14,200	HKD 18,300	
	RMB 12,300	RMB 13,700	RMB 17,700	
Raw Space (per 9 sq.m.)	USD 1,550	USD 1,720	USD 2,210	Note: Additional hall management fee of USD30 / HKD240 / RMB192 per each 9 sq.m. will be charged.
	HKD 12,100	HKD 13,450	HKD 17,280	
	RMB 11,700	RMB 12,900	RMB 16,660	

\* Other WECC members refer to corporate members of CPCA, TPCA, JPCA, IPCA, EIPC and KPCA.

Total Booth Rental     USD \_\_\_\_\_     HKD \_\_\_\_\_     RMB \_\_\_\_\_

### 3. Terms & Conditions

We hereby apply for joining the 2017 International Printed Circuit and APEX South China Fair. We agree to abide by the "Terms of Application and Exhibition Rules & Regulations" set out by the Organizers in <http://www.hkpcapc-ipc-show.org>. We understand that the Organizers have the right to make use of the information provided above, or pass to third parties, for the promotion purpose of the 2017 International Printed Circuit and APEX South China Fair.

- 2016 exhibitors who rebook for 2017 booths during 8-9 December can receive 2017 booth allocation priority number immediately after submitting the application form. For non-2016 exhibitors, their booth allocation priority numbers will be informed by the Event Manager from 12 December 2016 onwards based on the latest booking status.
- Arrangement for co-exhibitors: for companies who want to join the 2017 show as co-exhibitors, their booth reservation forms must be submitted together with the application form of the main exhibitor. Documents showing close relationships between the main exhibitor and the co-exhibitors are required. Exhibits displayed at their booths must be related. Both co-exhibitors and main exhibitor agree to abide by the rules & regulations set by the Fair Organizers. For details, please contact the Event Manager. The Fair Organizers reserves the final right to accept or reject the applications.
- 50% deposit of the total booth rental must be paid on or before 9 June 2017.
- "Early Bird Discount" only applies to the number of booths reserved during 8-9 December 2016. Extra booth(s) added afterwards is/are not entitled to the discount.
- "Early Bird Discount" of all reserved booths will be forfeited if: exhibitor fails to settle their booth deposit payment on or before 9 June 2017 AND/OR exhibitor reduces the number of booths after 9 December 2016.
- Full payment or outstanding balance must be settled on or before 3 October 2017. All outstanding booth rental paid after the deadline will be subjected to a late payment surcharge of 3% on the outstanding balance. Alternatively, the Organizers may reserve the right to treat the unsettled of booth rental after the deadline as automatic cancellation of booth reservation by the exhibitor. The deposit previously paid will be forfeited accordingly and not transferable to any expenses of the captioned fair or future fairs.
- No refund of booth rental difference for any changes from standard booth to raw space after settling the balance payment.
- The booth rental deposit previously paid will be forfeited if exhibitor cancels the booth reservation and withdraws participation; it is not transferable to any expenses of the captioned fair or future fairs.
- The Organizers reserve the final rights on booth allocation and other related arrangements.

**Co-Exhibitors' Booth Requirements:**  
 2 Companies: 12-20 Booths  
 3 Companies: 21-40 Booths  
 4-5 Companies: 41-60 Booths  
 6 Companies or above: N/A

Name of Applicant : \_\_\_\_\_

Title : \_\_\_\_\_

Signature & Company Stamp : \_\_\_\_\_

Date : \_\_\_\_\_

供主办单位填写

2016展位号: \_\_\_\_\_

递表日期及时间: \_\_\_\_\_

选位编号: \_\_\_\_\_

地点: 中国深圳会展中心  
 日期: 2017年12月6-8日

**参展展位申请表格**  
**截止日期: 2017年6月9日**

**填妥表格后, 请传真或电邮至承办单位 - 柏堡活动策划**

中国 - 广州  
 冯家敏小姐  
 传真: (86-20) 8765 5805  
 电邮: carmen.feng@baobab-tree-event.com

中国 - 上海  
 张芳小姐  
 传真: (86-21) 6153 2694  
 电邮: bella.zhang@baobab-tree-event.com

香港及海外  
 刘美儿小姐  
 传真: (852) 3520 3618  
 电邮: faye.lau@baobab-tree-event.com

**1. 公司资料**

公司名称 (中文): \_\_\_\_\_ (英文): \_\_\_\_\_  
 联络人: \_\_\_\_\_ (先生/女士) 职位: \_\_\_\_\_  
 电邮 (必须填写): \_\_\_\_\_ 网址: http:// \_\_\_\_\_  
 注意: 电邮是传递展会资讯的主要渠道。  
 地址: \_\_\_\_\_  
 国家: \_\_\_\_\_ 邮编: \_\_\_\_\_ 公司总部所在国: \_\_\_\_\_  
 电话: \_\_\_\_\_ 手机: \_\_\_\_\_ 传真: \_\_\_\_\_  
 所属协会: HKPCA / IPC / CPCA / EIPC / IPCA / JPCA / KPCA / TPCA 会员编号: \_\_\_\_\_  
 (请圈出适当协会)

**2. 参展方式 (请在适当的空格内填上"✓"号及数量)**

**展位类型及数量**

- 标准展位** (9平方米)  
 预订展位数量: \_\_\_\_\_
- 光地展位\*** (最少36平方米)  
 预订面积 (平方米): \_\_\_\_\_  
 (36平方米或以上)
- \* 双层展位需缴交附加费, 费用为展位第二层面积之30%。

**展览范围**

1. 线路板制造商  
 2. 线路板设备供应商  
 3. 线路板原物料供应商  
 4. 电子组装  
 电子制造服务/合约制造商  设备  原物料  
 5. 环保洁净专区  
 6. 智能自动化专区

	HKPCA/ IPC 公司会员		其他WECC 公司会员*		个人及非会员		
标准展位 (每9平方米)	美金	1,640	美金	1,825	美金	2,350	备注: 另收取美金15元/港币120元/ 人民币96之管理费 (每9平方米计算)。
	港币	12,800	港币	14,200	港币	18,300	
	人民币	12,300	人民币	13,700	人民币	17,700	
光地展位 (每9平方米)	美金	1,550	美金	1,720	美金	2,210	备注: 另收取美金30元/港币240元/ 人民币192之管理费 (每9平方米计算)。
	港币	12,100	港币	13,450	港币	17,280	
	人民币	11,700	人民币	12,900	人民币	16,660	

\* 其他WECC公司会员包括CPCA, TPCA, JPCA, IPCA, EIPC 及HKPCA之公司会员。

**总展位租金**

美金 \_\_\_\_\_  港币 \_\_\_\_\_  人民币 \_\_\_\_\_

**3. 参展条款及细则**

本公司拟参加2017国际线路板及电子组装华南展览会, 并同意遵守主办单位于http://www.hkpcapc-show.org所订定的参展细则及条款。

本公司明白, 主办单位有权使用/或把该等资料转交其他机构, 作为宣传推广2017国际线路板及电子组装华南展览会之用。

备注:

- 2016参展商预订2017年展位之申请将于2016展会期间(即2016年12月8-9日)获优先处理, 并即时取得2017年选位次序号。非2016年参展商申请则于展会结束后12月12日起由承办单位以电邮方式通知其选位次序编号。
- 如欲以联合参展的形式参加2017年展会的企业, 需在提交展位申请时一同提交所有参展企业的申请表, 亦须提供有关并有文件证明联合参展公司为生意伙伴或带关连, 展出产品也须带相关性, 以供审批。联合参展公司须遵守一切联合参展之规则, 详情请联络承办单位。主办单位将保留一切权利并有权拒绝有关申请。
- 参展商需于2017年6月9日或以前缴交展位租金的50%为订金, 以落实展位位置。
- 「预先申请参展优惠」只适用于2016年12月8-9日期间所申请之展位, 而于2016年12月9日后续加之展位将不获得折扣优惠。
- 在下列情况下, 已订之所有展位将不获「预先申请参展优惠」: 参展商未能于2017年6月9日或以前缴付展位租金之订金及/或参展商于2016年12月9日后缩减展位数量。
- 展位租金的全数或余额须于2017年10月3日或以前付清。如参展商未能于上述日期前付清展位租金, 须缴交3%未缴付金额的附加费, 又或主办单位将视未缴款之参展商作自动放弃预订展位论, 而已付之金额将不获发还及转作其它年度或其它有关本展会之费用。
- 如有参展商缴交展位租金余额后要求更改展位类别, 将不获退还标准展位与空地展位之租金差额。
- 如参展商缴付订金或余款后要求取消参展, 已付之金额将不获发还及转作其它年度或其它有关本展会之费用。
- 主办单位保留拒绝展位申请的权利, 并对展位分配及展会其他有关安排保留最终决定权。

联合参展要求:  
 2家公司: 须预订12 - 20个展位  
 3家公司: 须预订21 - 40个展位  
 4-5家公司: 须预订41 - 60个展位  
 6家公司或以上: 不可联合参展

申请人姓名: \_\_\_\_\_

职位: \_\_\_\_\_

公司印鉴及签署: \_\_\_\_\_

日期: \_\_\_\_\_